
REGIJSKA ORGANIZACIJA ZASAVJE 
 
 
Počitniška meseca JULIJ in AVGUST združujem v enem poročilu. Bila sta vroča, bila 

sta prekratka, bila sta zanimiva.  

Vlada je kuhala in še kuha. Jedli bomo vsi. Eni zelje, eni pa meso. Ponavadi je tako.  

Ampak…SKEI ni tisti, ki bi sedel križem rok.  

Mi bomo »udarili«….ker to ZNAMO. 

 

Smo sindikat, ki zna sodelovati, ki ve, da je v slogi moč. To dokazujemo na več 

načinov.  

 

 To poletje smo se člani Zasavske regije tradicionalno udeležili pohoda na 

Triglav. Seveda smo bili najmočnejša ekipa – v vseh pogledih. 

 

 

     

      Udeleženci iz Zasavja                       Vsi udeleženci 5. pohoda SKEI na Triglav 

 

 

 

 

 

 



 Še nekje smo se izkazali. Naši ribiči. Spet so bili odlični. Kdor zna, zna! 

 

    

 

Branko Rozman je zasedel 1. mesto – posamezno, Anton Fras pa 3. mesto. 

Kot skupina pa so bili zasavski ribiči odlični tretji. 

Čestitamo, kajne? 

 

Zakorakali smo v september. Občutek imam, da bo jesen že tradicionalno vroča. 

 

                                                                                         Predsednica ReO Zasavje: 

                                                                                            Mateja Gerečnik 

 

 

 


